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ПРОТОКОЛ 

№ 13 

 
Днес, 20.02.2025 г., от 10:00 ч. в зала 304 на община Шумен се проведе заседание на ПК 

по „Европейски проекти, международно сътрудничество и взаимодействие с 

неправителствени организации”. 

На заседанието присъстваха:  

Владимир Йолов               - председател 

Илия Койнов                                 - зам.-председател 

Богомил Петров                           - член 

Александър Денев                       - член 

Венцислав Венков                       - член 

Евгения Леополдова                  - член 

         Ивайло Обретенов                       - член 

 

  На заседанието присъстваха още:  г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински 

съвет – Шумен, г-жа Лидия Кунева - Директор на дирекция “Европейски политики, екология и 

туризъм”, г-н Румен Въков - Началник отдел „Правно осигуряване и закон за обществените 

поръчки” и журналисти. 

Заседанието беше открито и ръководено от г-н Владимир Йолов - председател на ПК 

ЕПМСВНПО, който провери кворума на членовете на комисията и предложи да бъдат 
разгледани и гласувани точките от дневния ред на предстоящото заседание на ОбС резолирани 

към постоянната комисия, както и текущи материали.  

 

              С 7 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията прие следния  

   

Д Н Е В Е Н  Р Е Д: 

 

1. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за календарната 2024 

година - докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 25 от 

дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Разни 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

    Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за календарната 2024 година - 

докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 25 от дневния 

ред на предстоящата сесия/; 

 

       Д-р Владимир Йолов даде думата на г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински 

съвет – Шумен да представи текста от докладната записка. 
г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет – Шумен – „Това е по отношение 

отчета за изпълнението на решенията на Общински съвет, задължение има кмета на общината 
да внесе отчета относно взетите от наша страна решения, ако има вече някакви въпроси към 

общинска администрация. Това не е за дейността на общинския съвет, а за нашите решения на 
какъв етап са – частично изпълнени, изпълнени, в процес на изпълнение. Ако нещо има някакви 

въпроси?“ 

Няма желаещи от членовете на комисията и от общинска администрация да вземат думата 
по разглежданата докладна записка. Комисията пристъпи към гласуване. 

 

Гласуване по т. 25: 

С 7 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията приема 

информацията от докладната записка.  
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ПО ТОЧКА ВТОРА 

 

Разни 

 

            Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„По точка две Разни, ние на 
предходното заседание на нашата комисия взехме решение отдела по европроекти да представи 

информация за всички проекти, които са приключили през текущата година, нови проекти, 

които се работят в момента, предстоящи проекти, които общината има намерение да 
кандидатства, както и проекти по чл. 107, в каква фаза са, има ли финансиране, няма ли 

финансиране, имат ли някаква проблематика като цяло. Понеже г-жа Даниела Русева е в 

командировка, предлагам да отложим точката за следващото заседание, но тази информация 

която ние искаме, тя да бъде предоставена във срок пред следващата комисия, за да можем 

всички да се запознаем и да коментираме. Пак да конкретизираме : - Всички проекти, които са 
завършили през текущата година, разплатени ли са, имат ли те някакви проблеми, свързани 

както със държавни органи, така и със местна администрация. Проекти, които тепърва ще се 
кандидатства, проекти по чл.107.“ 

           Г-н Венцислав Венков – член на ПК ЕПМСВНПО – „Извинявай чл.107, какво точно 

означава?“ 

            Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„Това са проекти по 

капиталовите…, когато общините имат свои проекти и готовност да представят такива и 

заявяват пред държавата намерението си да ги изпълнят. И държавата им подсигурява спрямо 

съответните градове, необходимия финансов ресурс. Тук днес имаме  представител на отдела, г-
жа Кунева. Има ли нещо по това което ние ви предлагаме, като справка нещо което сега тук да 
уточним?“ 

            Г-жа Лидия Кунева – Директор на дирекция “Европейски политики, екология и 
туризъм”- „ Аз благодаря за думата, още веднъж извиненията на г-жа Русева, защото тя е 
командировка, но държи лично да докладва по тази тема. Записала съм си тука точно, 

предполагам, че и тя знае точно каква трябва да е докладната, ще бъде предоставен след  

следващото заседание на комисията, изчерпателен ще бъде доклада, това мога да ви уверя.“ 

          Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„Аз ви предлагам в този ред на 
мисли нека да сложим един срок, в които вие  да ни предоставите – електронно  на членовете на 
комисията, преди заседание. Края на месец февруари достатъчен срок ли е? Края на месец 

февруари да постъпи тази информация, електронно на членовете на комисията относно 

исканата справка, за да може всички членове да се запознаят детайлно и ако има  тук вече  

въпроси, да се уточняват на място.“ 

         Г-н Илия Койнов – член на ПК ЕПМСВНПО – „Малко не е много реалистично, за една 
седмица да подготвят…“ 

         Г-н Венцислав Венков – член на ПК ЕПМСВНПО – „Те са готови всъщност.“ 

         Г-жа Лидия Кунева – Директор на дирекция “Европейски политики, екология и туризъм”- 

„Може да се каже.“ 

         Г-н Румен Въков - Началник отдел „Правно осигуряване и закон за обществените 
поръчки”- „Г-н Йолов, като председател, не знам доколко ще е оптимално или адекватно да 
кажа. Тъй като комисията Европроекти е чл. 107, е само държавен бюджет, там няма 

европейско финансиране, до колко информацията е и за вашата комисия, това имам като 

забележка. Доколко е относима към вашата комисия, като Европейски проекти, защо тя е 

държавен бюджет, разпределения на средства, гласувани от държавата, миналата година по тъй 

наречения член, тези 50 милиона дето говореха за всяка община, това е чл.107. Доколко е 
свързан с вашата компетентност на комисията, това като забележка.“  

          Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„Така или иначе това влиза в 

графа проекти.“ 

          Г-н Румен Въков - Началник отдел „Правно осигуряване и закон за обществените 
поръчки”- „Там е само държавно финансиране.“ 

          Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„Няма никакво значение, ние го 

поставяме на дневен ред и гласуваме, така или иначе то е свързано с проектите като цяло. 
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Колеги така поисканата информация ще променяме ли срока, или остава до края на месец 

февруари да ни бъде предоставена такава справка“ 

         Г-н Илия Койнов – член на ПК ЕПМСВНПО – „Не!“ 

        Г-н Венцислав Венков – член на ПК ЕПМСВНПО – „Не!“ 

 

       Комисията прие единодушно предложението общинска администрация /отдел 

европроекти/  да представи информация в електронен вариант за следващото заседание  -

какви проекти има започнати, на какъв етап са, има ли плащания и проблеми по тях, 

какви проекти са приключени и какви бъдещи проекти предстоят, както и проектите по 

чл.107, в срок до 28.02.2025 г.   

       

      Д-р Владимир Йолов – председател на ПК ЕПМСВНПО –„Колеги дневния ред така 
предложен е изчерпан, закривам заседанието и желая приятен ден на всички.“ 

 
 
  Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 10:20 ч. 

 

 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:  

                    /д-р Владимир Йолов/ 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛИСТ:  

                             /Д. Гинева/ 
    

 

        


